
Vragen van de SP aan wethouder Wolthers over contract met de NS voor de nachttrein

Het college is van plan medio maart 2020 een contract met de NS te ondertekenen met het 
doel in 2021 een nachttrein te laten rijden.
Voor het laten rijden van de trein (in het weekend, éénmalig heen en éénmalig terug, stoppend 
op drie stations) is 160.000 euro nodig.
Het college heeft dit geld echter niet -  het zit niet in de begroting en niet in de 
bestemmingsreserve.
Het college stelt voor:
'Voorstel is om bij de Jaarrekening 2019 de Raad te verzoeken van de 290.000 euro extra 
parkeeropbrengsten 160.000 euro aan de reserve Mobiliteitsfonds te doteren en in 2020 de 
onttrekking van deze reserve in de begroting 2021 op te nemen."

Daarmee zijn de kosten geborgd. Echter het besluit over de dotering vindt plaats maanden ná 
het ondertekenen van het contract.
Daarmee gaat het college op dit moment een verbinding aan waarvoor ze nog geen 
financiering heeft - een financiering die door de raad dient te worden vastgesteld.
Het is ook voor ons nogal laat om dit te signaleren, maar de SP vraagt zich af waarom het 
college niet al in januari met een voorstel is gekomen om de 160.000 euro te reserveren.
Nu bestaat tenslotte het risico dat de raad de dotering afkeurt (niet waarschijnlijk, maar toch 
aanwezig). In dat geval is geen financiering beschikbaar.
Daarmee wordt de raad weer voor een voldongen feit geplaatst.
Ik zou graag horen waarom niet meteen de steun van de raad is gezocht voor het financieren 
van de nachttrein.  
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